

《单词百科:gynaecologist是什么意思?gynaecologist怎么发音?gynaecologist的解释和用法》

英语单词gynaecologist是什么意思?gynaecologist怎么读?gynaecologist怎么发音?简答网为您整理了gynaecologist的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



gynaecologist怎么读

gynaecologist的读音:[ga n k l d st]

gynaecologist的意思

1、n.妇科学家;

gynaecologist的近义词

1、gynecologist n.妇科医生;

gynaecologist的双语例句

1、 In the US a dentist with HIV infected six patients, while a gynaecologist in Spain passed on the illness to one woman.

在美国，一位携带HIV病毒的牙医曾感染六名病人；西班牙的一位妇科医生传染了一位女性。

2、 In fact, up to 30% of people visiting their family doctor or GP (and 50% of women seeing their gynaecologist) are enduring symptoms that cannot be explained with a physical cause-suggesting they may be psychosomatic in origin.

事实上，30%去看家庭医生或全科医生的人表示（和50%看妇科医生的女性病患）经历了难以用身体疾病解释的症状——暗示它们可能起源于心理致病的因素。

3、 Please consult your gynaecologist or obstetrician before planning your trip.

请在您计划旅行前，咨询您的妇科或产科医生。

4、 The situation varies in different countries, depending on the legislation, and the attitudes of women and gynaecologists.

各国情况的变化取决于其的立法及妇女和妇科大夫的态度。

5、 The boy is in a healthy condition despite having to initially be given oxygen to overcome breathing problems, the gynaecologist said.

妇科医生说，这个男婴的情况不容乐观，一开始必须考供氧解决呼吸问题。

6、 "Fellow, Royal Australian and New Zealand College of Obstetricians and Gynaecologists [FRANZCOG]"

澳洲及纽西兰皇家妇产科医学院院士

7、 The early diagnosis and treatment for VLS is a challenge for gynaecologists, dermatologists, pathologists and pediatricians.

外阴硬化性苔癣的早期诊断和治疗对于妇科医生、皮肤科医生、病理科医生和儿科医生都是一种挑战，需要多学科间的协作以深入研究。

以上是简答网为您整理的gynaecologist怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于gynaecologist的用法、gynaecologist的释义、gynaecologist的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/gynaecologist>

